
Planinsko društvo
v letu 1980!

Planinsko dmštvo Ig, ki je bilo ustanovljeno
1975. leta, je do danes prehodilo že trnavo pot,
saj se je v svojem delu spopadlo z mnogiini
problemi, ki jih je rešilo in si tako utrlo pot
naprej. PD Ig šteje sedaj že 150 članov in ima
naslednje sekcije: orientacijsko sekcijo, sekcijo
varstva narave in markacijsko.

Poleg sekcij ima PD Ig tudi poseben mladin-
ski odsek v osnovni šoli »Ljubo Šercer« na Igu.
PD Ig ima tudi svoj program tako glede izobra-
ževanja kot tudi bodočega dela.

V letu 1980 smo planinci Planinskega društva
Ig postavljeni pred nove naloge in sicer na po-
dročju gradnje naših lastnih objektov. V prvi
vrsti smo se odločili za gradnjo brvi čez Iško, saj
je ta objekt potreben tako nam kot tudi drugim
planincem - obiskovalcem poti E 6.

Druga velika investicija je gradnja naše lastne
planinske koče. Ta objekt ne sodi samo v pro-
gram za leto 1980, temveč je tudi v našem
srednjeročnem planu. Zavedamo se, da bo to
velik objekt za naSe društvo. Za lokacijo smo že
prosili KS Ig, veliko pa bi pripomogli planinci
sami z lastnim delom. Kot doslej, bo društvo
sodelovalo z vsemi družbenopolitičnimi organi-
zacijami in društvi na raznih prireditvah kot tudi
z društvi, s katerimi smo navezali stike na poho-
du »BRATSTVO I JEDINSTVO«, to je sode-
lovanje s PD »ZELENGORA« iz Foče, »ČE-
LIK« iz Smedereva in drugimi društvi. Pomagali
bomo tudi pri organizaciji proslav v naši krajev-
ni skupnosti. Planinci PD Ig se ne ukvarjamo
samo z organizacijo izletov v planine, temveč
imamo zelo razgibano delo sekcij v društvu in
sicer orientacijska sekcija, ki ima svoj program;
udeležili se bomo področnih tekmovanj po Slo-

veniji, sodelovali na drugih tekmovanjih, ki bo-
do v počastitev raznih jubilejev, tradicionalnega
tekmovanja za »Milovaničev pokal« in organizi-
rali orientacijsko tekmovanje na Igu v počasti-
tev krajevnega praznika.

Društvo ima tudi nekaj kandidatov za izobra-
ževanje na tečajih, ki jib pripravlja PZ Slovenije
(tudi pri nas je problem pomanjkanje mladin-
skih vodnikov za letne in zimske ture).

Sekcija varstva narave se bo posvetila zaščiti
Iškega Vintgarja in njegove okolice, saj z zašči-
to tega.območja želimo zaščititi rastline, ki so
značilne samo za Iški Vintgar in jih najdemo
redko kje drugje (tu raste namreč vrsta jegliča -
avrikelj). V kanjonu, blizu bolnice »KRVAVI-
CE« raste rododendron, ki je sicer značilen za
alpskj svet in je od leta 1954 zaščiten, prav tako
kot vse vrste jegliča.

Markacijska sekcija se bo posvetila markira-
nju in vzdrževanju vsega področja Vintgarja in
Krima. V letu 1980 je v programu markiranje
poti od Vintgarja do Zale, Vintgarja do Iga ter
od Vrbljenja do Krima. Omenjena sekcija bo
tesno sodelovala s sekcijo varstva narave, saj
bosta obe delovali za zaščito Iškega Vintgarja in
bo tako omogočen dostop do pomembnih točk
izNOB.

Letos bomo oživeli tudi delovanje planinske
sekcije na osnovni šoli »Ljubo Šercer«, saj so se
v letu 1979 kar lepo odzvali.

Poleg naše dobre volje in zagnanosti potrebu-
jemo tudi nujna finančna sredstva, poleg tega pa
pričakujemo tudi vso pomoč od krajevne skup-
nosti Ig in od občinske zveze za telesno kulturo.
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